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Protokół Nr 63/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

5. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Stan dróg gminnych i powiatowych na terenie naszej gminy. Informacja o podjętych 

działaniach w celu poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego. 

3. Przedstawienie informacji o współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w zakresie 

bezrobocia na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Tworzenie miejsc pracy poprzez 

organizację prac publicznych i interwencyjnych oraz staży absolwenckich. 

4. Sprawy bieżące.  

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą Rady 

Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Stan dróg gminnych i powiatowych na terenie naszej gminy. Informacja o podjętych 

działaniach w celu poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego. 
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Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że w 2022 roku zakupiono: 

1) Mieszanka mineralno – asfaltowa: 5 ton x 719,55 zł = 3 597,75 zł 

2) Kamień: 125 ton x 59,04 zł = 7 380,00 zł 

3) Gruz: 250 x 36,90 zł = 9 225,00 

Kolejne zapotrzebowanie na zakup kamienia oraz masy mineralno-asfaltowej zostało złożone 

u Pani Skarbnik Gminy.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Jakub Kaszliński – Czy ma Pani dokumentację fotograficzną drogi Wola Stanomińska – 

Zduny? 

Pani Magdalena Kryszak – Tak. Zaistniała sytuacja była spowodowana tym, że po nawiezieniu 

gruzu i kamienia mieliśmy awarię równiarki. Na dzień dzisiejszy jest już wszystko zrobione 

poprawnie.  

Radna Renata Gawrysiak – Po objeździe dróg muszę przyznać, że są jeszcze drogi, które 

wymagają nawiezienia kamienia, jednak ich stan jest już zdecydowanie lepszy niż kilka lat 

temu.  

Pani Magdalena Kryszak – Równiarka przejechała wszystkie drogi za wyjątkiem Dąbrowy 

Biskupiej, ponieważ mamy kolejną awarię.   

Radna Wiesława Posadzy – Czy mamy informację, żeby ZDP w tym roku budował jakąś drogę 

na terenie naszej gminy? 

Wójt Gminy – Na obecną chwilę mają być tylko naprawy.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 3. Przedstawienie informacji o współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w zakresie 

bezrobocia na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Tworzenie miejsc pracy poprzez 

organizację prac publicznych i interwencyjnych oraz staży absolwenckich. 

Pani Marzena Gustaw – poinformowała, że w roku 2021 podpisano 4 umowy z Powiatowym 

Urzędem Pracy w Inowrocławiu w sprawie organizacji i finansowania robót publicznych. 

W związku z powyższym zatrudnienie znalazło 8 osób. Kwota dofinansowania wynosiła 

2 400,00 zł oraz składki na ubezpieczenie społeczne od tej kwoty przez okres nie dłuższy niż 

określony w umowie. W ramach efektywności osoby te musiały być zatrudnione na okres 

minimum 2 miesięcy w pełnym wymiarze czasu pracy. Natomiast w roku 2022 zawarto 

2 umowy z Powiatowym Urzędem Pracy w Inowrocławiu, dzięki czemu zatrudnienie znalazły 

4 osoby na robotach publicznych. W tym przypadku dofinasowanie wynosi 2 8000,00 zł oraz 

składki na ubezpieczenie społeczne. Tym razem w ramach efektywności osoby te muszą być 

zatrudnione na okres minimum 1 miesięcy w pełnym wymiarze czasu pracy. Jeżeli chodzi 

o staże, to w roku 2021 zawarto 3 umowy z PUP w Inowrocławiu w sprawie odbycia stażu 

przez osoby bezrobotne, w ramach których staż odbyło 6 osób. W 2022 roku podpisano 
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1 umowę z PUP w Inowrocławiu, w ramach której staż odbywa 1 osoba. W ramach 

efektywności Urząd Gminy zobowiązany jest do zatrudnienia osób odbywających staż 

w ramach stosunku pracy na okres minimum 3 miesięcy w wymiarze ½ etatu 

z wynagrodzeniem ustalonym zgodnie z ustawa o minimalnym wynagrodzeniu za pracę.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – Jak wygląda stopa bezrobocia? 

Pani Marzena Gustaw – W roku 2021 stopa bezrobocia w Polsce wynosiła 5,7%, 

w Województwie Kujawsko-Pomorskim 7,7%, a w Powiecie Inowrocławskim 11,7%.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy będzie ogłoszony konkurs na wolne stanowisko w brygadzie 

komunalnej? 

Pani Marzena Gustaw – W chwili obecnej planujemy, żeby jeden z obecnych pracowników 

zrobił uprawnienia elektryka.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy mamy jakieś osoby na tzw. „odróbce”? 

Pani Marzena Gustaw – Ciągle się ktoś pojawia, ale my nigdy nie wiemy kiedy przyjdą lub czy 

będą każdego dnia. W wyroku mają wskazany termin wykonania prac społecznych.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy na robotach interwencyjnych mieliśmy lub mamy kogoś? 

Pani Marzena Gustaw – Nie, ponieważ korzystniejsze dla nas są roboty publiczne.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad. 4 Sprawy bieżące.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy wiemy jakie potrzeby na ubrania są wśród obywateli Ukrainy 

na naszym terenie? 

Pani Ewelina Słupczewska – Oczywiście, że mamy jakieś rozeznanie. Najwięcej rzeczy 

potrzebnych jest dla dzieci tj. dziewczynka 104-130 oraz ok. 160 i rozmiar buta od 22-26 i 39, 

natomiast chłopiec 134-170 oraz na 2-3 latka. Dla kobiet potrzebne są rozmiary L-XL. 

Niedługo będziemy mieć noworodków w Radojewicach.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Ad.5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji, radna 

Renata Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 kwietnia 2022 r. , godz. 11:00 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


